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              018 26   Plevník-Drienové  255 
 

Zápisnica 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Plevník-Drienové 

konaného  dňa  26. 06. 2017 
 
Prítomní poslanci:          Félix Adamec,  Ľubomíra Čičutová ,    Soňa Jantošová,  Jana Muráňová,   
                                           JUDr. Alica Harišová, Milan Kušnier, Bc. Miroslav Smädiš 

 
Neprítomní poslanci:    Ján Kuchár,   PhDr. Mária Jandová PhD.       
    
Starosta obce:                Miroslav Kremeň 
 
Kontrolór obce:              Ing. Milan Kremeň 
 
Zápisom poverená :     Ing. Milena Kremeňová  
 

Občania :                Michal Ďurkech, Rastislav Kretík, Jaroslav Urík 
 
 
Rokovanie obecného zastupiteľstva sa riadilo nasledovným schváleným programom: 
1. Otvorenie a schválenie programu 
2. Určenie zapisovateľa, voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
3. Kontrola plnenia uznesení  
4. Správa o činnosti obecného úradu 
5. Návrh na  schválenie záverečného účtu obce za rok 2016 
6. Návrh na čerpanie rezervného fondu obce v roku 2017 
7. Návrh na zmenu rozpočtu obce za rok 2017 – rozpočtové opatrenia 
8. Vyhodnotenie verejnej obchodnej súťaže na predaj majetku obce – „pozemky za Váhom“ 
9. Vyhodnotenie verejnej obchodnej súťaže na prenájom majetku obce – „Čarovná záhrada“ 
10. Návrh na vstup obce do združenia „Združenie obcí Strážovské vrchy“ 
11. Návrh na podanie žiadosti o NFP na projekt „Predchádzanie BRO formou domáceho kompostovania 
12. Návrh na úpravu zásad odmeňovania zástupcu starostu obce, poslancov OZ, predsedov a členov 

komisií a zapisovateľky OZ 
13. Návrh na schválenie zmeny vo funkcii veliteľa a preventivára DHZ 
14. Návrh na schválenie plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na 2. polrok 2017 
15. Správa hlavného kontrolóra obce o výsledku vykonaných kontrol 
16. Rôzne (žiadosti občanov, pripravované projekty a realizácie) 
17. Diskusia 
18. Záver 
 
 

K bodu 1/ Otvorenie a schválenie programu 
Zasadnutie otvoril  starosta obce Miroslav Kremeň, privítal poslancov a  prítomných občanov.  Oznámil 
poslancom, že z rokovania Obecného zastupiteľstva sa ospravedlnili poslanci Ján Kuchár  a PhDr. Mária 
Jandová PhD. Oboznámil poslancov s programom zasadnutia, doplňujúce návrhy neboli. Dal hlasovať za 
návrh programu rokovania  OZ a poslanci návrh jednomyseľne schválili. 
Hlasovanie : Za: 7 poslancov 

Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
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K bodu 2/ Určenie zapisovateľa, voľba volebnej komisie, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
Do návrhovej komisie starosta navrhol za predsedu poslankyňu  Janu Muráňovú, za členov pána Félixa 
Adamca a JUDr. Alicu Harišovú. Za overovateľov zápisnice navrhol poslancov Soňu Jantošovú a Bc. 
Miroslava Smädiša. Zápisom poveril Ing.Milenu Kremeňovú. Dal hlasovať za predložený návrh a poslanci 
návrh jednomyseľne schválili. 
Hlasovanie : Za:  7 poslancov                      

Proti:  0 
Zdržal sa: 0   

 
K bodu 3/ Kontrola plnenia uznesení 
Kontrolu plnenia uznesení predniesla zástupkyňa starostu obce pani Muráňová. Skonštatovala, že všetky 
uznesenia sú splnené alebo sa priebežne plnia. Aktuálne sú uznesenia, ktorých kontrola sa vykonala aj na 
minulom zasadnutí OZ a to : 
Uznesenie č.36/2014 – Riešenie stavby Miroslava Ďurkecha „spevnené plochy“  
Uznesenie č.69/2015 – Zrušenie napojenia miestnych komunikácií na cestu I/61 – žiada starostu obce 
                                          pokračovať v konaní na znovuobnovenie pripojenia na cestu I/61. 
Uznesenie č.14/2016 – Riešenie káblovej televízie 
Uznesenie č.49/2016 – Žiadosť p. Pavla Tamášiho a M. Sluku ohľadom výstavby cesty pod Kopanicou  
Uznesenie č.15/2017 – Analýza odpadového hospodárstva  
Uznesenie č.17/2017 – Žiadosť p. Pavla Bednára o odkúpenie časti obecného pozemku 
Uznesenie č.18/2017 – Žiadosť občanov ohľadom kosenia a čistenia rigolov 
Uznesenie č.26/2017 – Žiadosť p. Ladislava Haľamu, Plevník-Drienové č. 38 o prenájom časti pozemku 
Uznesenie č.22/2011 – Predkladanie rozboru hospodárenia štvrťročne - plní sa priebežne a úloha trvá. 
 
Starosta obce sa vyjadril k týmto uzneseniam nasledovne: 
Uznesenie č. 36/2014 –  vo veci je nič nové, majiteľom bolo podané odvolanie na OÚ Trenčín a nebolo nám 
v tejto veci doručené ich rozhodnutie 
Uznesenie č. 69/2015 – zaslali sme list na Ministerstvo dopravy ohľadom obnovenia napojenia na cestu  
I/61, vrátane petície 494 občanov a potrebnými prílohami. Zatiaľ nám nebolo doručené rozhodnutie. 
Uznesenie č.14/2016 – káblovú televíziu tento rok obec nebude riešiť, najskôr musí TES vyriešiť zmluvné 
vzťahy so svojimi dodávateľmi, aby to riadne fungovalo  
Uznesenie č. 49/2016 – žiadosti sú vo vybavovaní, 
Uznesenie č. 15/2017 – boli vyložené  veľkorozmerné kontajneri od 16. do 18.6.2017, inak sa nič  nezmenilo 
projekt Zberný dvor je schválený čaká sa na rozhodnutie o strojoch 
Uznesenie č. 17/2017 – o pozemok pri p. Pavlovi Bednárovi prejavil záujem p. Janík Martin na stavebné 
účely s budúcim trvalým obývaním. Takže proces posúdenia žiadostí sa bude opakovať v súlade so zákonom 
o nakladaní s majetkom obce. 
Uznesenie č. 18/2017 – oprava štátnej cesty a čistenie rigolov bolo riešené so zástupcami správy ciest, ktorí 
vykonali obhliadku priamo v obci. Výsledkom obhliadky a jednania na obecnom úrade boli  opravy výtlkov 
turbom po celej štátnej ceste, oprava prepadnutej cesty pri RD č. 245 tu bola vymenená časť rúry popod 
cestu a betónom vyrovnaná a spevnená krajnica, ďalej boli vymenené poškodené dopravné značky, krajnice 
boli pokosené v oboch smeroch. Čo s týka rigolov sa správca cesty vyjadril, že na to nemá voľné kapacity 
a ani stroje a bolo zvykom že si občania pred RD čistia rigoly sami. 
Uznesenie č. 26/2017 – žiadosť p. Ladislava Haľamu o prenájom časti parcely KN-E 416, situácia sa zmenila , 
nakoľko obec prijala nové žiadosti ale už na odkúpenie časti z tejto parcely od pánov Mariána Rusnáka, 
Ivana Kremeňa a Antona Haľamu, starosta doporučuje toto prerokovať v bode rôzne a prijať uznesenie.  
Uznesenie č. 22/2011 predkladanie rozboru hospodárenia štvrťročne - plní sa priebežne a úloha trvá. 
Diskusia: 
Ďurkech Michal – ako sme vyriešili  vysielač pre mobilného operátora. 
Starosta odpovedal, že stavebná komisia umiestnenie vysielača v obci nedoporučila a operátor sa ozval, že 
ustupujú od zámeru. 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 31/2017 
Hlasovanie : Za: 7 poslancov 

Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
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K bodu 4/ Správa o činnosti obecného úradu 
Správu o činnosti obecného úradu spolu s fotodokumentáciou predložil starosta obce Miroslav Kremeň 
v nasledujúcom znení: 

Vážené poslankyne, vážení poslanci, milí občania, predkladám vám správu o činnosti obecného 
úradu za obdobie od predchádzajúceho zasadnutia OZ, teda od 29.5.2017 do dnešného dňa, čiže 26.6.2017. 

Od predchádzajúceho rokovania OZ, sme pokračovali v činnosti súvisiacej s chodom obecného 
úradu, riešili aj žiadosti a problémy našich občanov a plnili úloh prijaté na predchádzajúcich rokovaniach OZ.  
Pracovníčky obecného úradu vybavovali agendu v zmysle náplne práce, vykonali sme ročné vyúčtovanie 
nájmu za 11 b.j., uskutočnilo sa stretnutie so správou ciest TSK, okresného dopravného inšpektorátu v PB 
a odborom cestnej dopravy a pozemných komunikácii ohľadom opravy a údržby ciest III.triedy vedúcej cez 
našu obec, kde boli dohodnuté postupne práce na oprave týchto ciest a výmene značiek na začiatku a konci 
obce. Veľa času venujeme príprave už schválených projektov, konkrétne zberného dvora, kde postupne 
nám  kontrolný orgán schvaľuje jednotlivé výberové konania. Pracujeme aj na nových projektoch v zmysle 
schváleného rozpočtu na rok 2017 ako sú – kamerový systém, cesta Bukovanova, rekonštrukcia ZŠ, 
vykurovanie šatní TJ, oprava mosta do športového areálu, vykurovanie KD, dopravné a detské ihrisko 
a začala sa projektová príprava budovy bývalej Jednoty, hasičskej zbrojnice a vyriešenie s využitím aj 
okolitých pozemkov. V zmysle uznesení OZ sme vypísali a podľa zákona zverejnili dve verejno-obchodné 
súťaže a to na predaj pozemkov za Váhom a na prenájom priestorov Čarovnej záhrady, ktorá k 31.8. končí 
s prevádzkou v týchto obecných priestoroch. Výsledky týchto súťaží budem prezentovať v samostatných 
bodoch rokovania dnešného OZ. Bola konečne vypísaná aj výzva na obstaranie komposterov, ale jej 
podmienky sú také, že naša obec nemôže ísť sama do tejto výzvy, ba dokonca ani ako združenie 
Mikroregión Strážovské vrchy, ktorého sme členom, preto lebo sú v ňom združené aj iné subjekty okrem 
obci a práve z tohto dôvodu musíme založiť nové združenie čisto len z obcí na to aby sme mohli podať 
projekt na obstaranie komposterov pre domácnosti. Na základe schválenia na predchádzajúcom rokovaní 
OZ pracujeme aj na novom mapovom portáli našej obce so zakreslením všetkých máp a inžinierských sietí 
a taktiež ideme dať vypracovať aj  pasport miestnych komunikácii. Dali sme zrealizovať aj nové ozvučenie 
športového areálu a začali sa práce na rekultivácii trávnika. Pripravujeme výmery na daň za rok 2017. 
Vyriešili sme aj personálnu otázku učiteľky v MŠ za dlhodobo práceneschopnú p. Ciprichovú. Taktiež nám 
k 30.6. do dôchodku odchádza p. Štefanica, ktorému som poďakoval za jeho činnosť v prospech obce 
a občanov a na jeho miesto nastupuje p. Jozef Stančo, ml. 

Vlastnými pracovníkmi pripravujeme samostatnú technickú miestnosť pre kamerový systém a to 
v objekte na bývalom kúpalisku, kde boli do prevádzky dané aj zrekonštruované sociálne zariadenia. Dali 
sme vysadiť zeleň do kvetináčov pred poštou, v parku a pred obecným úradom.  Našimi pracovníkmi 
a s tými čo máme cez UPSVaR zabezpečujeme kosenie, hrabanie a zametanie obecných priestranstiev. Pre 
občanov boli vyložené veľkokapacitné kontajnery na odpad, ktoré boli preplnené a dokonca sme mali ešte 
jeden 40 m3 kontajner požičaný od firmy Chudovský, a.s.. V zmysle uznesení OZ formou miestneho rozhlasu 
a obecnej web stránky neustále upozorňujeme občanov na kosenie pozemkov a na podmienky držania 
psov, hlavne na to aby psi voľne a nekontrolovane behali po obci. Rozmohol sa stavebný ruch v našej obci, 
čo súvisí s mnohými konaniami a vydávaním stavebných povolení a ohlásení drobných stavieb.  

Od začiatku roka k dnešnému dňu sa nám v obci narodilo 10 občanov, zomrelo 8 občanov, 
k trvalému pobytu sa prihlásilo 12 občanov, ale zároveň sa aj 12 občanov z trvalého pobytu v našej obci aj 
odhlásilo. Službu SMS spravodaj k dnešnému dňu využíva presne 300 občanov.  

V kultúrno-spoločenskom živote sa v našej obci za uplynulé obdobie uskutočnilo niekoľko akcii 
a prichádza leto a veľa akcii máme pred sebou. Spomeniem napr.pekný koncert našich Drienok v KD, 
uskutočnila sa veľká hasičská súťaž za účasti 36 družstiev DHZ z okresu a svojou účasťou nás poctil aj 
predseda TSK p.Jaroslav Baška, primátor PB, starostovia obcí a iní hostia. Včera mali peknú akciu – 5.ročník 
Dychfestu a zároveň 20.výročie založenia DH Hoľazňanka za účasti šiestich dychových hudieb z blízkeho 
okolia. Skončili sa futbalové súťaže našich družstiev vo futbale, končí sa nám školský rok v MŠ a ZŠ. 
V rôznom by som sa rád pobavil o organizácii a príprave obecných hodov počas augusta.  

Prišlo k nám leto, čas prázdnin, dovoleniek a oddychu, preto Vám prajem čo najpríjemnejšie prežitie 
nastávajúcich letných dní. 

 
Diskusia: 
Poslankyňa Jantošová – už dva roky sľubujeme ľuďom kompostéry a stále to nejde. 
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Starosta obce vysvetlil, že už bola vypísaná výzva na ich obstaranie, ale s novými podmienkami a preto sú 
v programe zasadnutia OZ body č. 10 a 11 kde sa budeme venovať  kompostérom. 
Občan pán Kretík –  upozornil na odstavené pokazené auto pri zmrzlinovom stánku, či to obec riešila. 
Starosta obce – majiteľovi auta sme odoslali výzvu na odstránenie havarovaného vozidla s termínom do 
30.6., ak auto neodstráni z verejného priestranstva (obecného pozemku) bude mu uložená pokuta 
a riešenie situácie bude postúpené Policajnému zboru SR v zmysle platných predpisov. 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 32/2017 
Hlasovanie : Za:  7 poslancov 

Proti: 0 
Zdržal sa: 0  

 
K bodu 5/  Návrh na  schválenie záverečného účtu obce za rok 2016 
Starosta zhodnotil návrh záverečný účet obce za rok 2016, ktorý bol zverejnený predpísaným spôsobom 

dňa 09.06.2017. Prebytok obce za rok 2016 v sume 148 035,23 € navrhuje použiť na tvorbu a prevod do 
rezervného fondu. Prečítal správu o overení individuálnej účtovnej závierky za rok 2016 audítorom. 
Hlavný kontrolór predložil odborné stanovisko k návrhu záverečného účtu za rok 2016 a doporučil 
obecnému zastupiteľstvu záverečný účet schváliť . Taktiež predseda finančnej komisie JUDr.Harišová 
doporučila finančné prostriedky v rezervnom fonde použiť na kapitálové výdavky. 
K tomuto bodu boli prijaté uznesenie č. 33/2017 a 34/2017 
Hlasovanie za uznesenie č.33/2017 : Za: 7 poslancov 

Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

Hlasovanie za uznesenie č.34/2017 : Za: 7 poslancov 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

 
K bodu 6/  Návrh na čerpanie rezervného fondu obce v roku 2017   
Vzhľadom na dostatok finančných prostriedkov v rezervnom fonde starosta navrhol použiť časť týchto 

prostriedkov v sume 60 000,00 € na rekonštrukciu časti miestnej komunikácie „Drienovská“ a to od Jána 
Kucharíka po Milana Kušniera. Ostatné finančné prostriedky doporučuje ponechať v rezervnom fonde a po 
vypracovaní projektu a zámeru na využitie budovy č. 96 (bývalej Jednoty) môžeme použiť časť rezervného 
fondu v budúcom roku na jej rekonštrukciu, prípadne iné schválené kapitálové výdavky. Poslanci súhlasili 
s predloženým návrhom čerpania rezervného fondu. 
Do diskusie sa nikto neprihlásil. 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 35/2017 
Hlasovanie : Za: 7 poslancov 

Proti: 0 
Zdržal sa: 0  

 
K bodu 7/  Návrh na zmenu rozpočtu obce za rok 2016 – rozpočtové opatrenia 
Starosta obce predložil a vysvetlil rozpočtové opatrenia č. IV/2017 a  V/2017, ktoré sú prílohou zápisnice. 
Oboznámil poslancom výsledky súťaže na akciu „Vykurovanie šatní TJ“ kde vyhrala najnižšia ponuka v sume 
29 250,88 €, v rozpočte sme mali 9 000,00 €, preto navrhol presun finančných prostriedkov z rozpočtu, 
ktorý bol na cestu Bukovanova, kde sme už prehodnotili zámer a v tomto roku nebude realizovať komplet 
cesta z dôvodu prebiehajúcej výstavby viacerých rodinných domov. 
Diskusia: 
Ďurkech Michal – keď v  tomto roku nebude cesta Bukovanova dokončená, aká je záruka, že 
v budúcoročnom rozpočte bude dostatok peňazí na jej dokončenie. 
Starosta obce povedal, že určite bude navrhovať v rozpočte na rok 2018 dokončenie cesty Bukovanova. 
Ešte tento rok by sme chceli realizovať jej odvodnenie, verejné osvetlenie a úpravu štrkom. 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č.36/2017 
Hlasovanie : Za: 7 poslancov 

Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
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K bodu 8/  Vyhodnotenie verejnej obchodnej súťaže na predaj majetku obce – „pozemky za Váhom“ 
Starosta obce informoval o výsledkoch súťaže, ktorá skončila 26.6.2017 o 12:00 hod.. Starosta prečítal 
zápisnicu z vyhodnotenia súťaže. Súťaž vyhodnotila komisia v zložení:  Félix Adamec, JUDr. Harišová Alica, 
Bc. Smädiš Miroslav, Viera Michálková a Ing. Milena Kremeňová.  Doručené boli ponuky štyroch uchádzačov 
a to : IRONWOOD Žilina – predložil ponuku na prenájom pozemku KN-C 1711/8 na 5 rokov s následnou 
možnosťou odkúpenia, Anton Turičík – predložil ponuku na kúpu pozemku KN-C 1711/1, Marián Ganobjak – 
predložil ponuku na kúpu pozemku KN-C 1711/8 a Iztok Oštír – predložil ponuku na kúpu pozemku KN-C 
1711/9. Poslanci sa zhodli s názorom komisie, nesúhlasili s ponukou na 5 ročný nájom, ale uzneseniami 
schválili predaj uvedených parciel jednotlivým uchádzačom. 
K tomuto bodu boli prijaté uznesenia č. 37/2017, 38/2017 a 39/2017 
Hlasovanie za uznesenie č.37/2017  : Za: 7 poslancov 

Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

 
Hlasovanie za uznesenie č.38/2017  : Za: 7 poslancov 

Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

 
Hlasovanie za uznesenie č.39/2017  : Za: 7 poslancov 

Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

 
K bodu 9/ Vyhodnotenie verejnej obchodnej súťaže „Čarovná záhrada“ 
Starosta obce informoval, že do tejto súťaže sa nik neprihlásil a nebola predložená žiadna ponuka.  
Diskusia: 
Kremeň Milan – súťaž možno ihneď opakovať 
Adamec Félix – v prípade že obec nemá pre tento objekt využitie navrhuje súťaž opakovať, ale mohlo by to 
byť pre dôchodcov alebo malá bytovka 
Starosta – možnosť využitia objektu a pozemku, resp. celú koncepciu využitia musíme na ďaľšom rokovaní 
resp. v komisiách prehodnotiť, prípadne súťaž môžeme zopakovať. 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 40/2017 
Hlasovanie : Za: 7 poslancov 

Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu 10/  Návrh na vstup obce do združenie „Združenie Strážovské vrhy“ 
Starosta vysvetlil uvedený návrh. Podľa pravidiel vyhlásenej výzvy na obstaranie kompostérov naša obec 
ako člen združenia Mikroregión Strážovské vrchy nie je oprávneným žiadateľom dotácie na kompostéry, 
preto spolu s inými obcami v okrese zakladáme nové združenie „Združenie obcí Strážovské vrchy“, ktoré 
bude oprávneným žiadateľom dotácií na kompostéry a do budúcna aj o iné dotácie. 
Do diskusie sa nikto neprihlásil. 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 41/2017 
Hlasovanie : Za: 7 poslancov 

Proti: 0 
Zdržal sa: 0  

 
K bodu 11/ Návrh na podanie žiadosti o  NFP  na projekt „Predchádzanie BRO formou domáceho 
kompostovania“ 
Starosta obce informoval, že po schválení členstva obce v združení budeme môcť žiadať o nenávratný 
finančný príspevok na horeuvedenú výzvu s 5% spoluúčasťou obce na tomto projekte. 
Do diskusie sa nikto neprihlásil. 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 42/2017 
Hlasovanie : Za: 7 poslancov 

Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
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K bodu 12/ Návrh na úpravu odmeňovania zástupcu starostu obce, poslancov OZ, predsedov a členov 
komisií a zapisovateľky OZ   
Starosta predložil návrh na úpravu odmeňovania, z dôvodu dobrého hospodárenia obce a aktívnemu 
plneniu úloh s účinnosťou od 1.7.2017 nasledovne: odmena zástupcu starostu 120 € mesačne, členom 
obecnej rady 15 € za zasadnutie, poslancom OZ 15 € za zasadnutie, predsedom 15 € za zasadnutie, členom 
komisií 10 € za zasadnutie, zapisovateľke OZ 15 € za zasadnutie. Odmeny navrhuje vyplácať polročne. 
Do diskusie sa nikto neprihlásil.  
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 43/2017 
Hlasovanie : Za: 7 poslancov 

Proti: 0 
Zdržal sa: 0  

 
K bodu 13/ Návrh na schválenie zmeny vo funkcii veliteľa a preventivára DHZ   
Starosta prečítal list pána Mgr. Miroslava Drblíka, ktorý odstúpil z funkcie veliteľa DHZ a prerokoval 
s predsedom a členmi DHZ  riešenie situácie. Informoval, že členovia DHZ navrhujú OZ schváliť na funkciu 
veliteľa DHZ p. Michala Uríka a na funkciu preventivára DHZ p. Mária Čerňana. 
Do diskusie sa nikto neprihlásil.  
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 44/2017 
Hlasovanie : Za: 7 poslancov 

Proti: 0 
Zdržal sa: 0  

 
K bodom 14 / Návrh na schválenie plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na 2. polrok 2017 
Hlavný kontrolór predložil a prezentoval plán kontrolnej činnosti na 2.polrok 2017, ktorý bol zverejnený 
predpísaným spôsobom. 
Do diskusie sa nikto neprihlásil. 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 45a/2017 
Hlasovanie : Za: 7 poslancov 

Proti: 0 
Zdržal sa: 0  

 
K bodu 15/ Správa hlavného kontrolóra o výsledku vykonaných kontrol 
Hlavný kontrolór prečítal správu o výsledku vykonaných kontrol. Do diskusie sa nik neprihlásil. 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 45b/2017 
Hlasovanie : Za: 7 poslancov 

Proti: 0 
Zdržal sa: 0  

 
K bodu 16/ Rôzne (žiadosti občanov, pripravované projekty a realizácie)   
Starosta obce informoval: 
16/1 -  obec prijala žiadosti od pánov Mariána Rusnáka, Ivana Kremeňa a Antona Haľamu o odkúpenie časti 
pozemkov na parcele KN-E 416, ktoré teraz užívajú. Aj pán Ladislav Haľama prejavil záujem, že pokiaľ by 
obec parcelu KN-E 416 predávala tak namiesto prenájmu  časť odkúpi. Stavebná komisia urobila obhliadku 
existujúceho stavu a odporučila prenájom časti parcely p. Ladislavovi Haľamovi, ale potom prišli nové 
žiadosti o odkúpenia, takže sa situácia musí prehodnotiť. Poslanci ale nesúhlasia s predajom uvedenej 
parcely.  
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 46/2017 
Hlasovanie : Za: 7 poslancov 

Proti: 0 
Zdržal sa: 0  

 
16/2 – pán Tomáš Cedzo doručil žiadosť o zmenu druhu pozemku, ktorý vlastní a to parcelu KN-C 1391/2 
z ornej pôdy  na stavebný pozemok z dôvodu plánovanej výstavby rodinného domu. Starosta informoval 
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poslancov, že táto výstavba IBV nie je v rozpore s územným plánom obce, ale zmenu druhu pozemku 
nevykonáva obec. 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 47/2017 
Hlasovanie : Za: 7 poslancov 

Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
 

16/3 – Starosta prezentoval prvý návrh - vizualizáciu úpravy centra obce, okolie kostola po prípadnom 
zbúraní hasičskej zbrojnice, ktorá by bola postavená v inej časti centra obce, vizualizáciu úprav okolia 
budovy pošty a bývalej Jednoty s plánovanou nadstavbou bytov, informoval tiež o nových žiadostiach o byt 
v nájomnom bytovom dome 11 bj. K dnešnému dňu máme deväť  žiadateľov a momentálne im nemáme čo 
ponúknuť. 
 
16/4 – pani Dana Ištóková doručila žiadosť o zavedenie vodovodu do časti obce Dolina, kde je problém 
s pitnou vodou. K tomuto sa vyjadril aj poslanec Adamec, ale riešenie nebude jednoduché – napr. výstavba 
vodojemu, majetkoprávne vzťahy a rôzne iné problémy. Starosta preverí možnosti riešenia tejto situácie 
a bude informovať obecné zastupiteľstvo. 
 
K bodu 17/ Diskusia   
Starosta obce – na deň 16.8.2017 vychádzajú obecné hody, navrhuje pokračovať v tradícii, ktorú sme vlani 
začali, občania všetkých vekových kategórií sa dobre zabavili pri športových aktivitách i kultúrnych 
vystúpeniach a prejavili veľkú spokojnosť. Určite to dnes nedoriešime, ale verí, že všetci sa budú podieľať  
na príprave obecných hodov, lebo si to obec a naši občania zaslúžia. 
Poslankyňa Muráňová -  treba zabezpečiť u pána farára hodovú omšu, navrhuje aby sa poslanci stretli 
a rozdelili si úlohy pri športových aktivitách a navrhuje, aby kultúrny program zabezpečili naše kultúrne 
telesá, 16.8. je streda navrhuje aby sa to uskutočnilo cez víkend 19. a 20. augusta. 
Poslankyňa Čičútová – doporučuje túto tradíciu zachovať, aby každý poslanec sa podieľal na organizovaní 
obecných hodov 
  
K bodu 18/ Záver 
Starosta  poďakoval prítomným za aktívny prístup a rokovanie obecného zastupiteľstva ukončil. 
 
 
 
Starosta obce:   Miroslav Kremeň              ......................................... 

 

Overovatelia :                  Soňa Jantošová                 ......................................... 

 

                                           Bc. Miroslav Smädiš         .........................................    

 

Zapísala:   Ing. Milena Kremeňová    ........................................  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


